
Številka: 900-0009/2023-  
Datum: 24. 3. 2023 

 

Z   A   P   I   S   N   I   K  
4. redne seje Občinskega sveta občine Idrija z dne 23. 3. 2023 

 

Prisotni člani: Tatjana Majnik, Erik Logar, Nada Golija Vastič, Tomaž Kavčič, Bojan Režun, Miranda Groff 
Ferjančič, Robert Šinkovec, Marija Bizjak Pavšič, Natalija Kovač Jereb, Davorin Lampe, Tita Stanek 
Zidarič, Lovrenc Habe, Simon Permozer, Francisco Estanislao Medic, Metod Habe, Andrej Poglajen, 
Dorica Gnjezda, Ivan Rupnik, Cirila Hladnik, Gregor Rupnik, Dejan Mrak. 
opravičeno odsotni člani: / 
ostali prisotni: župan Tomaž Vencelj, občinska uprava: Gregor Prezelj, Tadej Rupnik, Maja Majnik, 
Miran Podobnik, Karmen Makuc, Bojana Oblak, Martina Pišlar, Lenka Grošelj, Katja Martinčič.  
vabljeni: Boštjan Mljač, GOLEA in Nejc Gosak, Studio Formica, prostorsko in arhitekturno načrtovanje 
d.o.o. 
 
Pričetek seje: ob 17. uri 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2. Pregled zapisnika in sklepov 3. redne seje z dne 23. 2. 2023  
3. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
4. Lokalni energetski koncept (LEK) Občine Idrija 
5. Akcijski načrt za trajnostno energijo in podnebne spremembe – SECAP 
6. Stališča do pripomb na OPPN SOČA 
7. Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija – popravek 
8. Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 – druga obravnava 
9. Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 – druga obravnava 
10. Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2023 
11. Letni program športa v Občini Idrija za leto 2023 
12. Predlog sklepov o pobudi za mestna središča  
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 
 
Posnetek celotne 3. redne seje Občinskega sveta je dosegljiv na povezavi:  
https://www.youtube.com/watch?v=je-3hykMpMU&t=14718s 
 
 

Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 

Ob prisotnosti 21 svetnikov na začetku seje se je ugotovilo, da je seja sklepčna. 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Davorin Lampe je izpostavil vprašanje, če se lahko na dnevni red 
umesti mnenje Krajevne skupnosti Mesto Idrija k proračunu. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji  
SKLEP: Sprejme se predlagani dnevni red 4. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0 
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https://www.youtube.com/watch?v=je-3hykMpMU&t=14718s


Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 3. redne seje z dne 23. 2. 2023  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala je Marija Bizjak Pavšič, ki je pripomnila, da bi bil 
zapisnik v vpogled pred sklicem naslednje seje Občinskega sveta in predlaga, da se pri vseh točkah 
dnevnega reda na kratko napiše o čem so svetniki pri posamezni točki razpravljali. Metod Habe se je 
strinjal z Marijo Bizjak Pavšič.  
 
Župan je dal na glasovanje naslednji 
SKLEP: Potrdi se zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 23. 2. 2023 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0  

 
Sklep je bil sprejet. 
 

Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Bojan Režun je podal obrazložitve in odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

1. Ugotovi se, da je Nataliji Kovač Jereb, Idrija, Ulica 1. maja 14, prenehalo članstvo v Odboru za 
finance in proračun ter v Odboru za gospodarske javne službe. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Pojasnilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
je podal Bojan Režun. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

2. V Odbor za gospodarske javne službe se imenuje Davorin Lampe, Idrija, Kobalova ulica 2. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  

3. V Odbor za finance in proračun se imenuje Lovrenc Habe, Zadlog 55, Črni Vrh. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 



PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

 
 

Ad 4 - Lokalni energetski koncept (LEK) Občine Idrija 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalca 

Boštjana Mljača, GOLEA.  

Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Robert Šinkovec je izpostavil pomislek, ker je v LEKu zelo skromno opisano področje rabe 

hidroenergije, meni, da je gradnja malih hidroelektrarn potencial na tem geografskem območju in bi 

v tem dokumentu pričakoval večjo pozitivno naravnanost do omenjenega področja. 

Natalija Kovač Jereb je povzela statistiko energetske revščine, zanimalo jo je kakšne so rešitve drugih 

občin za reševanje energetske revščine. 

Lovrenc Habe je poročevalcu postavil vprašanje glede javne razsvetljave in posledičnega svetlobnega 

onesnaževanja v  Črnem Vrhu. 

Nada Golija Vastič je omenila standard osvetljevanja državnih cest in neenakomerno porazdeljenost 

svetil v mestih in na podeželju. 

Metod Habe je podal predlog, da bi se v dokumentu navedlo proračunske postavke, ki so povezane s 

financiranjem Lokalnega energetskega koncepta Občine Idrija. 

Mirando Groff Ferjančič je zanimalo koliko od navedenih projektov je vključenih v NRP. 

 

Pojasnila so bila podana s strani Boštjana Mljača, Martine Pišlar, Mirana Podobnika in župana. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Lokalni energetski koncept Občine Idrija – končno poročilo, številka dokumenta 1/2022, 

Nova Gorica, leto 2022, ki ga je izdelal zavod GOLEA, Goriška lokalna energetska agencija, Nova Gorica, 

v predlaganem besedilu. 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 5 - Akcijski načrt za trajnostno energijo in podnebne spremembe – SECAP 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalca 

Boštjana Mljača, GOLEA.  

Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik Logar. 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 

Davorin Lampe je opozoril na nelogičnost vlaganja v energetske sanacije in ogrevanja na plin, kljub 

vsej lesni biomasi, ki je na razpolago v okolici. 



Tito Stanek Zidarič so zmotili različni datumi na dokumentih v gradivu in zakaj se akcijski načrt 

obravnava šele v letu 2023. 

Pojasnila so bila podana s strani Boštjana Mljača. 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Akcijski načrt za trajnostno rabo energije in podnebne spremembe Občine Idrija – končno 
poročilo, ki ga je izdelal zavod GOLEA, Goriška lokalna energetska agencija, Nova Gorica, januar 2022, 
v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in 
njihovih učinkih za leto 2022. 
 
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 6 - Stališča do pripomb na OPPN SOČA 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalca 
Nejca Gosaka, Studio Formica, prostorsko in arhitekturno načrtovanje d.o.o. in Katjo Martinčič, 
občinsko urbanistko.  
 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik Logar. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Gregor Rupnik se je spraševal, kako se lahko vzpostavlja varovalni pas, medtem ko je stavba že bila 

predhodno tam. Meni, da bi bilo potrebno podati kakšno pripombo na to temo in smiselno 

obrazložiti, da se zmanjša oziroma odstrani varovalni pas ob Nikovi. 

Bojana Režuna pa je zanimalo, če bodo kapacitete namenjene ekološkemu otoku zadoščale ali bodo 

morali smeti odvažati vsakodnevno.  

Erik Logar je pripomnil, da bi bila na tem območju možnost postavitve podzemnega eko otoka. 

Pojasnila so bila podana s strani župana, Mirana Podobnika, Nejca Gosaka in Katje Martinčič. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in dopolnitev 

Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, upoštevaje pripombe Odbora za 

urejanje prostora in varstvo okolja. 



GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 
ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 7 – Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija – popravek 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Davorin Lampe je ponovno izpostavil previsok strošek za usluge čiščenja prostorov Vrtca Idrija. 
Miranda Groff Ferjančič zopet predlaga skupna javna naročila, v ta sklop bi lahko zajeli hrano in tudi 
stroške čiščenja, s tem pa bi pridobili nižjo ceno storitve in se izognili bolniškim odsotnostim. 
Simon Permozer je predlagal hitro rešitev, da se pridobijo konkurenčne ponudbe na trgu za storitve 
čiščenja prostorov vrtcev.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Maje Majnik. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP:  
Sprejme se Sklep o popravi Sklepa o cenah programov vrtca v Občini Idrija v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 21 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
 

 Ad 8 – Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 
 
Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Margerito Strnad Kos, vodjo Oddelka za finance in proračun ter podal uvodne besede. Gregor Prezelj, 
direktor občinske uprave je predstavil spremembe gradiva Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Idrija za leti 2023 in 2024. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
 
Na pobudo Liste odgovorni za občino Idrija je župan dal na glasovanje naslednje amandmaje: 
 
Amandma št. 1 
V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2023 se 8. člen spremni tako, da se glasi:  
 



»Župan lahko spreminja vrednost projektov v načrtu razvojnih programov. Projekte, katerih vrednost 
se spremeni za več kot 20 % in ki niso predmet sofinanciranj, mora predhodno potrditi občinski svet, z 
izjemo prerazporeditev, skladnih s 6. členom tega odloka. O vseh spremembah, prerazporeditvah 
porabe ali ukinitvah proračunskih postavk, ki so v pristojnosti župana, župan odloči s sklepom, ki je 
obrazložen in voden v posebni zbirki sklepov, ki se javno objavi na spletni strani občine.  
 
Vsi sklepi potrditve investicijskih dokumentov (DIIP, IP, PIZ, NIP) za uvrščene projekte v NRP 2023- 2028 
se vodijo v posebni zbirki sklepov, ki se javno objavi na spletni strani občine.  
 
Projekti, za katere se zaradi prenosa plačil v tekoče leto, zaključek financiranja prestavi iz predhodnega 
v tekoče leto, se uvrstijo v načrt razvojnih programov po uveljavitvi proračuna.  
 
Nov projekt se uvrsti v načrt razvojnih programov na podlagi odločitve občinskega sveta za katerega je 
predhodno ali sočasno potrjen investicijski dokument, z izjemo prerazporeditev, skladnih s 6. členom 
tega odloka ter projektov, ki so predmet sofinanciranj. Projekti, ki so predmet sofinanciranj, se v načrt 
razvojnih programov uvrstilo na podlagi odločitve župana.« 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 1 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 17 

Amandma ni bil sprejet. 
 

Amandma št. 2 
V Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 se doda proračunska postavka 1314102 »Subvencije 
OM za naložbe v malo gospodarstvo« in se naslov postavke spremeni, ki se glasi: 1314102 Nepovratne 
vzpodbude za malo gospodarstvo. 
 
V odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2023 se v okviru glavnega programa 1402 Pospeševanje in 
podpora gospodarski dejavnosti znotraj podprograma 14029001 Spodbujanje razvoja malega 
gospodarstva poveča:  

- konto 410201 Subvencioniranje obresti privatnim podjetjem in zasebnikom na postavki 
1314102 Subvencije OM za naložbe v malo gospodarstvo za 42.350,00 €. 

 
V okviru glavnega programa 0101 Politični sistem znotraj podprograma 01019003 Dejavnost župana in 
podžupanov se zmanjša:  

- konto 402902 Plačila po podjemnih pogodbah na postavki 1201005 podžupan - nepoklicna 
funkcija za 13.950,00 € 

 
V okviru glavnega programa 0603 Dejavnost občinske uprave znotraj podprograma 06039001 
Administracija občinske uprave se zmanjša, skupaj za 28.400 €  

- konto 400000 osnovne plače na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 22.000,00 €  
- konto 400001 dodatek za delovno dobo in dodatek za stalnost na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 2.000,00 €  
- konto 400002 dodatki za delo v posebnih pogojih na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 400,00 € - konto 400004 drugi dodatki na postavki 1406000 MIRIC  



- stroški dela za 750,00 €  
- konto 400100 Regres za letni dopust na postavki 1406000 MIRIC - stroški dela za 1.250,00 €  
- konto 400202 Povračilo stroškov prehrane med delom na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 1.500,00 €  
- konto 400203 Povračilo stroškov prevoza na delo in iz dela na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 500,00 € 

 

Župan je k besedi in obrazložitvi povabil Karmen Makuc, višjo svetovalko – gospodarstvo. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Andrej Poglajen je postavil vprašanje za pripravljavce amandmaja in opozoril na podobnost 
amandmaja v sosednji Občini Ajdovščina. Poudaril je še, da je amandma vsebinsko pomanjkljiv in 
neskladen. 
Davorin Lampe je podal mnenje na predlagani amandma in izrazil dejstvo, da ga žalosti, da amandma 
ne bo sprejet. Pripravljavci so imeli namen z amandmajem pomagati malemu gospodarstvu, konkretno 
gostinstvu in s tem posledično ukiniti eno delovno mesto na MIRIC. V nadaljevanju je svetnik povedal, 
da so utemeljitve amandmaja jasno napisane, skladne s Statutom Občine Idrija. 
Bojan Režun se strinja z eno in drugo stranjo, konkretno pa ne more podpreti predlaganega 
amandmaja. 
Miranda Groff Ferjančič je opozorila na smiselnost subvencioniranja obrestnih mer ter predlagala 
temeljito razpravo, če bi se odločili za ta inštrument. Za mala gospodarstva so namreč že namenjena 
sredstva na večih področjih in morajo biti komplementarna na lokalni ravni. 
Natalija Kovač Jereb se je strinjala s povedanim Groff Ferjančičeve, izpostavila je še, da so največje 
težave gostinstva pridobivanje kadrov, drugi problem pa vidi glede subvencioniranja obrestnih mer, 
trenutno je najvišja obrestna mera po letu 2008 in v tej točki poudarja, da je potrebno pogledati širši 
spekter za kakšno pomoč bi se odločili.  
Nada Golija Vastič je izpostavila, da je pomemben element poslovanja povpraševanje. Absolutno 
podpira javne pomoči. 
Gregor Rupnik se je čudil, da se razpravlja o gostinstvu, še bolj pereč problem je namreč v zdravstvu, ki 
pa se ga ne omenja. Gostinec, ki bo želel opravljati svoje delo, bo kader poiskal, tako, kot ga poiščejo 
drugi mali podjetniki in pravni subjekti na trgu. 
Robert Šinkovec je pripomnil glede redarske službe in ključa določanja števila redarjev na občino 
(kvadratura občine ali število prebivalstva). 
  
Pojasnila so bila podana s strani župana in Gregorja Prezlja. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 2 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 15 

Amandma ni bil sprejet. 
 

Amandma št. 3 
Iz predloga proračuna 2023 v okviru glavnega programa 1603 Komunalna dejavnost znotraj 
podprograma 16039003 Objekti za rekreacijo se zmanjša:  

- konto 413302 Tekoči transferi v javne zavode - za izdatke za blago in storitve na postavki 
1316162 ZTI - program upravljanja Krajinskega parka Zg. Idrijca za 24.100,00 €  

 



V predlogu proračuna 2023 v okviru glavnega programa 1802 Ohranjanje kulturne dediščine znotraj 
podprograma 18029001 Nepremična kulturna dediščina se uvede:  

- nov konto 420501 Obnove na novi postavki Obnova kulturne dvorane (KD) Črni Vrh za 
24.100,00 € (NRP: Obnova kulturne dvorane (KD) Črni Vrh, vir: PV-LS) 

 

Župan je k besedi in obrazložitvi povabil Martino Pišlar, vodjo oddelka za urejanje prostora in varstvo 

okolja. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Tito Stanek Zidarič se je zahvalila za podrobno razlago, zanimalo jo je v kakšni fazi so predstavljeni 

projekti, ki so delikatni in nekateri nimajo vira financiranja. Zanimalo jo je še glede nalog upravljanja, 

če bo zavod dejavnost izpeljal z obstoječo ekipo in če je finančni razrez aktivnosti že pripravljen. 

Lovrenc Habe podpira aktivnosti v turizmu, izpostavil pa je izjemno dejavna društva v Črnem Vrhu in 

polno zasedeno dvorano, ki je potrebna obnove. 

Pojasnila so bila podana s strani župana, Martine Pišlar in Karmen Makuc. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 3 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 17 

Amandma ni bil sprejet. 
 

Amandma št. 4 
V okviru glavnega programa 1302 Cestni promet in infrastruktura znotraj podprograma 13029002 
Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest se zmanjša:  

- konto 420401 Novogradnje na postavki 1313226 Povezovalna cesta v Rožni za 50.000,00 € 
(NRP: OB036-20-0046 Povezovalna cesta v Rožni, vir: PV-LS),  

- konto 420801 Investicijski nadzor na postavki 1313226 Povezovalna cesta v Rožni za 10.000,00 
€ (NRP: OB036-20-0046 Povezovalna cesta v Rožni, vir: PV-LS). 

 
V okviru glavnega programa 2201 Servisiranje javnega dolga znotraj podprograma 22019001 
Obveznosti iz naslova financiranja izvrševanja proračuna - domače zadolževanj se zmanjša:  

- konto 500101 Najeti krediti pri poslovnih bankah – dolgoročni krediti na postavki 1322016 
odplačila domačega dolga za 60.000 € 

 
Predvidena lastna sredstva se po preudarku župana uporabijo na drugih postavkah, za investicije, kot 
nadomeščanje za predvideno financiranje na podlagi dolgoročnega kredita. 
 

Župan je k besedi in obrazložitvi povabil Mirana Podobnika, višjega svetovalca – investicije in 

gospodarska javna infrastruktura.  

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Davorin Lampe je vprašal kdaj je bil ta projekt uvrščen v NRP in kdaj je bila izdelana investicijska 

dokumentacija. Opozoril je na nepravilni vrstni red umeščanja projekta v NRP. Nadaljevanje razprave 

je potekalo glede postopkov sprejemanja OPPN Rožna. 

Natalija Kovač Jereb je vprašala, če se je v tem postopku izčrpalo že vsa pravna sredstva, če ni več 

možnosti pritožbe oz. če se je stranka sploh pritožila na višje inštance. 



Pojasnila so bila podana s strani župana, Gregorja Prezlja in Mirana Podobnika. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 4 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 18 

Amandma ni bil sprejet 

 

Amandma št. 5 
V okviru glavnega programa 1302 Cestni promet in infrastruktura znotraj podprograma 13029003 
Urejanje cestnega prometa se zmanjša:  

- konto 420402 Rekonstrukcije in adaptacije na postavki 1313265 Urejanje območja OPPN Soča 
Idrija za 75.000,00 € (NRP: OB036-23-0011 Urejanje območja OPPN Soča Idrija, vir: PV-LS), 

 
V okviru glavnega programa 2201 Servisiranje javnega dolga znotraj podprograma 22019001 
Obveznosti iz naslova financiranja izvrševanja proračuna - domače zadolževanj se zmanjša:  

- konto 500101 Najeti krediti pri poslovnih bankah – dolgoročni krediti na postavki 1322016 
odplačila domačega dolga za 75.000,00 € 

 
Predvidena lastna sredstva se po preudarku župana uporabijo na drugih postavkah, za investicije, kot 
nadomeščanje za predvideno financiranje na podlagi dolgoročnega kredita. 
 
Obrazložitev je bila že predhodno podana pri Ad 6 - Stališča do pripomb na OPPN SOČA in s strani 
župana. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 

Davorin Lampe, ki je izrazil upanje, da se bo v bodoče vključevalo krajevne skupnosti v pogovore o 

namembnosti prostora. Zelo pozdravljajo, da se zadeva s priobalnim pasom rešuje in upa na 

vključevanje v pogovore. 

Nada Golija Vastič se je navezala na temo in opozorila na izenačitev obravnave mesta in podeželja. 

Pojasnila so bila podana s strani župana. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 5 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 17 

 
Amandma ni bil sprejet 

 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik Logar. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljal je Davorin Lampe in izpostavil prodajo občinskih 
nepremičnin in nerealno prikazovanje vira prihodkov v proračunu od prodaje nepremičnin. 
 



Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2023 v predlaganem 
besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 

Miranda Groff Ferjančič je omenila, da ima veliko zadrego podpreti proračun v celoti. Ker iz samega 

proračuna niso vidni cilji, ker se proračun zapira s posojili. Za v bodoče predlaga razprave s svetniki in 

svetniškimi skupinami. Priporočala je še ponoven pregled NRP, prva točka – učinkovita raba energije. 

Natalija Kovač Jereb je postavila vprašanje zakaj se plačujejo računi preko družbe Diversis Fi d.o.o. in 

glede odpisa terjatev, ki je diskrecijska pravica župana. 

Marija Bizjak Pavčič je omenila, da je zelo majhen procent vzdrževanja lokalnih cest v Krnicah. Želela 

je opozoriti na neskladje med občani, razmerje med asfaltiranimi in makadamskimi cestami. 

Franci Medic je podal strinjanje z večjo participacijo občanov v pripravo proračuna. In povedal, da so 

svetniki tisti predstavniki občanov, preko katerih lahko podajajo svoje predloge.  

Tomaž Kavčič je vprašal glede proračunske postavke »prvi posredovalci«, katera ima namenjenih 

10.000 € za izobraževanje. Sprašuje se, če je to sprejemljivo, da ZD Idrija porabi sredstva za 

izobraževanje prostovoljcev, ki so vključeni v »prve posredovalce«. Meni, da bi bilo bolj smotrno 

sredstva nameniti za opremo 60 prostovoljcev.   

Pojasnila so bila podana s strani župana in Margerite Strnad Kos. 

Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 14 
PROTI: 6 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 9 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 – druga obravnava 

Amandma št. 1 
V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2024 se 8. člen spremni tako, da se glasi:  
»Župan lahko spreminja vrednost projektov v načrtu razvojnih programov. Projekte, katerih vrednost 
se spremeni za več kot 20 % in ki niso predmet sofinanciranj, mora predhodno potrditi občinski svet, z 
izjemo prerazporeditev, skladnih s 6. členom tega odloka. O vseh spremembah, prerazporeditvah 
porabe ali ukinitvah proračunskih postavk, ki so v pristojnosti župana, župan odloči s sklepom, ki je 
obrazložen in voden v posebni zbirki sklepov, ki se javno objavi na spletni strani občine.  
 
Vsi sklepi potrditve investicijskih dokumentov (DIIP, IP, PIZ, NIP) za uvrščene projekte v NRP 2023- 2028 
se vodijo v posebni zbirki sklepov, ki se javno objavi na spletni strani občine.  
 
Projekti, za katere se zaradi prenosa plačil v tekoče leto, zaključek financiranja prestavi iz predhodnega 
v tekoče leto, se uvrstijo v načrt razvojnih programov po uveljavitvi proračuna.  



 
Nov projekt se uvrsti v načrt razvojnih programov na podlagi odločitve občinskega sveta za katerega je 
predhodno ali sočasno potrjen investicijski dokument, z izjemo prerazporeditev, skladnih s 6. členom 
tega odloka ter projektov, ki so predmet sofinanciranj. Projekti, ki so predmet sofinanciranj, se v načrt 
razvojnih programov uvrstilo na podlagi odločitve župana.« 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 1 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 17 

Amandma ni bil sprejet. 

 

Amandma št. 2 
V Odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2024 se proračunska postavka 1314102 »Subvencije OM za 
naložbe v malo gospodarstvo« spremeni, ki se glasi: 1314102 Nepovratne vzpodbude za malo 
gospodarstvo 
 
V odloku o proračunu Občine Idrija za leto 2023 se v okviru glavnega programa 1402 Pospeševanje in 
podpora gospodarski dejavnosti znotraj podprograma 14029001 Spodbujanje razvoja malega 
gospodarstva poveča:  

- konto 410201 Subvencioniranje obresti privatnim podjetjem in zasebnikom na postavki 
1314102 Subvencije OM za naložbe v malo gospodarstvo za 42.350,00 € 

 
V okviru glavnega programa 0101 Politični sistem znotraj podprograma 01019003 Dejavnost župana in 
podžupanov se zmanjša:  

- konto 402902 Plačila po podjemnih pogodbah na postavki 1201005 podžupan - nepoklicna 
funkcija za 13.950,00 € 

 
V okviru glavnega programa 0603 Dejavnost občinske uprave znotraj podprograma 06039001 
Administracija občinske uprave se zmanjša, skupaj za 28.400 €  

- konto 400000 osnovne plače na postavki 1406000 MIRIC - stroški dela za 22.000,00 €  
- konto 400001 dodatek za delovno dobo in dodatek za stalnost na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 2.000,00 € - konto 400002 dodatki za delo v posebnih pogojih na postavki 

1406000 MIRIC - stroški dela za 400,00 € 
- konto 400004 drugi dodatki na postavki 1406000 MIRIC - stroški dela za 750,00 € 
- konto 400100 Regres za letni dopust na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 1.250,00 €  
- konto 400202 Povračilo stroškov prehrane med delom na postavki 1406000 MIRIC  
- stroški dela za 1.500,00 €  

- konto 400203 Povračilo stroškov prevoza na delo in iz dela na postavki 1406000 MIRIC 
 -stroški dela za 500,00 € 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 2 v predlaganem besedilu. 



 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 17 

Amandma ni bil sprejet. 

 
Amandma št. 3 
Iz predloga proračuna 2024 v okviru glavnega programa 1603 Komunalna dejavnost znotraj 
podprograma 16039003 Objekti za rekreacijo se zmanjša: 
- konto 413302 Tekoči transferi v javne zavode - za izdatke za blago in storitve na postavki 

1316162 ZTI - program upravljanja Krajinskega parka Zg. Idrijca za 28.600,00 € 
 
 V okviru glavnega programa 1802 Ohranjanje kulturne dediščine znotraj podprograma 18029001 
Nepremična kulturna dediščina se uvede:  

- nov konto 420501 Obnove na novi postavki Obnova kulturne dvorane (KD) Črni Vrh za 
28.600,00 € (NRP: Obnova kulturne dvorane (KD) Črni Vrh, vir: PV-LS) 

 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 3 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 16 

Amandma ni bil sprejet. 

 
Amandma št. 4 
Iz predloga proračuna 2024 v okviru glavnega programa 1603 Komunalna dejavnost znotraj 
podprograma 16039003 Objekti za rekreacijo se zmanjša:  

- konto 420204 Nakup drugega pohištva na postavki 1316166 Vstopna točka v krajinski park za 
30.000,00 € (NRP: OB036-23-0024 Vstopna točka v krajinski park, vir: 80% PV-EU, 20% PV-LS),  

- konto 420401 Novogradnje 1316166 Vstopna točka v krajinski park za 220.000,00 € (NRP: 
OB036-23-0024 Vstopna točka v krajinski park, vir: 80% PV-EU, 20% PV-LS) 

 
V predlogu proračuna 2024 v okviru glavnega programa 1302 Cestni promet in infrastruktura znotraj 
podprograma 13029001 Upravljanje in tekoče vzdrževanje občinskih cest se poveča:  

- na konto 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov na postavke KS: 1313007 vzdrževanje 
javnih poti - KS Idrija za 5.000,00 €, 1313008 vzdrževanje javnih poti - KS Sp. Idrija za 5.000,00 
€, 1313184 Vzdrževanje javnih poti - KS Črni Vrh za 5.000,00 €, 1313185 Vzdrževanje javnih 
poti - KS Zavratec za 5.000,00 €, 1313186 Vzdrževanje javnih poti - KS Vojsko za 5.000,00 €, 
1313187 Vzdrževanje javnih poti - KS Ledine za 5.000,00 €, 1313188 Vzdrževanje javnih poti - 
KS Krnice Masore za 5.000,00 €, 1313189 Vzdrževanje javnih poti - KS Kanomlja za 5.000,00 
€, 1313190 Vzdrževanje javnih poti - KS Godovič za 5.000,00 €, 1313191 Vzdrževanje javnih 
poti - KS Dole za 5.000,00 € 

 
Na prihodkovni strani:  

- se zmanjša konto 741300 prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU iz 
kohezijskega sklada za 200.000 € 

 



Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali sta:  
Tita Stanek Zidarič, ki meni, da je navedeni znesek za opremo vstopne točke previsok. Omenila je še, 
da ji povedane informacije manjkajo v proračunu. Nazadnje je vprašala, če bo ob vstopni točki 
predvideno parkirišče za obiskovalce.  
Tatjana Majnik je podala komentar, da je predvideni denar, ki je namenjen Zavodu za turizem Idrija, 
namenjen umiritvi prometa in je kot krajanka Idrijske Bele absolutno proti predlaganemu amandmaju. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 4 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 16 

Amandma ni bil sprejet. 

Amandma št. 5 
V okviru glavnega programa 1302 Cestni promet in infrastruktura znotraj podprograma 13029002 
Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest se zmanjša:  

- konto 420401 Novogradnje na postavki 1313226 Povezovalna cesta v Rožni za 50.000,00 € 
(NRP: OB036-20-0046 Povezovalna cesta v Rožni, vir: PV-LS),  

- konto 420801 Investicijski nadzor na postavki 1313226 Povezovalna cesta v Rožni za 10.000,00 
€ (NRP: OB036-20-0046 Povezovalna cesta v Rožni, vir: PV-LS). 

 
V okviru glavnega programa 2201 Servisiranje javnega dolga znotraj podprograma 22019001 
Obveznosti iz naslova financiranja izvrševanja proračuna - domače zadolževanj se zmanjša:  

- konto 500101 Najeti krediti pri poslovnih bankah – dolgoročni krediti na postavki 1322016 
odplačila domačega dolga za 60.000 € 

 
Predvidena lastna sredstva se po preudarku župana uporabijo na drugih postavkah, za investicije, kot 

nadomeščanje za predvideno financiranje na podlagi dolgoročnega kredita. 

Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se amandma št. 5 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 3 
PROTI: 18 

Amandma ni bil sprejet. 

 

Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik Logar. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 



Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2024 v predlaganem 
besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 18 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Stališče Statutarno – pravne komisije je podala predsednica komisije Nada Golija Vastič. 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda.  
Stališče Odbora za gospodarske javne službe je podal predsednik odbora Ivan Rupnik. 
Stališče Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja je podal predsednik odbora Erik Logar. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljala sta: 
Lovrenc Habe je bil proti proračunu, zaradi amandmajev, ki so ji vložili. Zanimala pa ga je situacija glede 
preureditve vaškega jedra in državne ceste v Črnem Vrhu. 
Robert Šinkovec je obrazložil svoje glasovanje, absolutno podpira del proračuna, vlaganje v 
infrastrukturo,… Glas proti proračunu pa je obrazložil, ker je bilo pri prvem branju proračuna precej 
predlogov za spremembe, v drugem branju proračuna pa je bilo upoštevanih majhen delež. Meni, da 
smo določene zadeve premalo premišljene in obrazložene. 
Andrej Poglajen se je pridružil mnenju Šinkovca, da so zveri in divjadi v velikem porastu. Meni, da bi 
bilo potrebno več posluha na državni ravni, še posebej za Idrijsko - Cerkljansko območje. 
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Martine Pišlar. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 13 
PROTI: 7 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 10 - Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2023 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Majo Majnik, vodjo Oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo in Lenko Grošelj, višjo svetovalko 
za družbene dejavnosti. 
 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razpravljali so: 
Erika Logarja je zanimalo, če je letni program za mlade obravnavala komisija za mlade. 
Metod Habe je ugotovil, da so za tem programom precejšnja sredstva, zanimalo ga je, kolikšen je 
nadzor ali so poročila za porabljena sredstva. 
Roberta Šinkovca je zanimalo, če so v naslednjih dveh letih predvidene kakšne spremembe v 
predstavljenih programih, v smislu zagotovitve prostora za mlade v centru mesta. 
 



Pojasnila so bila podana s strani župana, Maje Majnik in Lenke Grošelj. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 21 

ZA: 19 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 11 - Letni program športa v Občini Idrija za leto 2023 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Lenko Grošelj, višjo svetovalko za družbene dejavnosti. 
 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Dorica Gnjezda. 
Stališče Odbora za proračun in finance je podala članica odbora Natalija Kovač Jereb. 
  
Župan je svetnike pozval k razpravi.  
Vprašanje je imel Robert Šinkovec, zanimalo ga je kako učinkovito se nadzira sredstva za investicijsko 
vzdrževanje, konkretno ga je zanimala učinkovitost upravljanja objektov. 
V razpravo se je vključil tudi Tomaž Kavčič, ki je povedal, da na podeželju, kjer ni občinske športne 
infrastrukture, morajo društva sama financirati za športne aktivnosti. Zanima ga, kaj se lahko naredi na 
tem področju. 
Erik Logar se je navezal na Kavčiča in opomnil na nadomestilo za uporabo športnih objektov, ki naj bi 
bilo namenjeno ravno za takšne primere, kot jih je navajal Kavčič.  
 
Pojasnila so bila podana s strani župana in Lenke Grošelj. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 
Sprejme se Letni program športa v Občini Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 

Ad 12 - Predlog sklepov o pobudi za mestna središča 

Gradivo za obravnavo točke so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je k besedi povabil poročevalko 
Karmen Makuc, višjo svetovalko za gospodarstvo. 
 
Stališče Odbora za gospodarske dejavnosti je podal predsednik odbora Robert Šinkovec. 
 
Župan je svetnike pozval k razpravi. Razprave ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Idrija podpira Pobudo Združenja zgodovinskih mest Slovenije za 
zgodovinska mestna središča, katere namen je spodbuditi pristojne institucije, da v okviru 



medresorskega pristopa takoj pristopijo k sistemski ureditvi zgodovinskih mestnih središč oz. 
starih mestnih jeder, da bodo omogočala kakovostno okolje za bivanje in privlačno okolje za 
zasebne in javne investicije ter podjetniške dejavnosti.  

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Idrija podpira imenovanje medresorske delovne skupine v sestavi 
predstavnikov Ministrstva za kulturo, Ministrstva za infrastrukturo, Ministrstva za okolje, 
podnebje in energijo, Ministrstva za solidarno prihodnost, Ministrstva za gospodarstvo, 
turizem in šport, Ministrstva za javno upravo, Združenja zgodovinskih mest Slovenije ter 
Združenja občin Slovenije, Skupnosti občin Slovenije in Združenja mestnih občin Slovenije.  

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

2. Občinski svet Občine Idrija podpira ustanovitev Razvojnega nepremičninskega sklada za razvoj 
in kakovostno upravljanje zgodovinskih mestnih središč na nacionalni ravni, v katerega bi se 
povezovala sredstva Stanovanjskega sklada Republike Slovenije, Eko sklada, Slovenskega 
okoljskega javnega sklada (Podnebnega sklada) in Ministrstva za kulturo ter sredstva iz naslova 
upravljanja naložb državnih družb v turizmu (SDH, KAD, delno DUTB) in razvojnih kreditnih 
virov (Evropska banka za obnovo in razvoj, Evropska investicijska banka, SID banka).  

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje naslednji SKLEP: 

3. Občinski svet Občine Idrija podpira vzpostavitev modela celostnega in kakovostnega 
upravljanja nepremičnin v zgodovinskih mestnih središčih na lokalni ravni s ciljem zagotavljanja 
optimalnih načinov razvoja mestnih središč, fizične ter vsebinske prenove s sistematičnim 
umeščanjem stanovanj in mestotvornih dejavnosti (javnih funkcij in poslovnih dejavnosti). 

 
GLASOVANJE:   PRISOTNIH: 20 

ZA: 20 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

 
VIP: Vprašanja in pobude svetnikov ter informacije svetnikom 

 

Bojan Režun je prosil župana, da bi svetnike informiral v zvezi z aktualnimi zadevami okrog četrte 

razvojne osi. Izpostavil je upanje, da bo obljuba ministra držala, da ta koordinacija ostaja. 

Davorin Lampe je opozoril na vzdrževanje gozdnih cest. Zakaj se vzdrževanje izvede šele jeseni, 



kmetje bi urejene ceste potrebovali spomladi. Predlaga, da se vsako leto nameni en del sredstev za 

asfaltacijo najbolj prometnih odsekov gozdnih cest. Predlog je najmanj 100 m, kajti asfaltirani odseki 

potrebujejo manj sredstev za vzdrževanje cest. Zanimalo ga je še, kdaj se začne rekonstrukcija jeza na 

Lajštu, ker je sezona pred vrati. 

Lovrenc Habe je podal pobudo, če bi se lahko pospešilo s pripravo participativnega proračuna, s tem 

bi se namreč rešilo težavo, ki je bila izpostavljena, da se mladi ne vključujejo v politiko.  

Simon Permozer je pohvalil proaktivno reševanje podirajoče hiše na Rudarski 20.  

Dejan Mrak je podal pobudo, da bi se seje občinskega sveta malenkost skrajšale. 

Tomaž Kavčič je spomnil, da bi bilo nujno, da gre sedaj Komunala d.o.o. Idrija čistiti propustne kanale, 

ker bo v primeru obilnega deževja odneslo pol cest. 

Nada Golija Vastič je prosila za čimprejšnjo pripravo letnega plana sej. 

Metod Habe je vprašal o stanju označitve poti od centra mesta do cerkve sv. Antona. 

Natalija Kovač Jereb je še vprašala, če bo omenjena označitev lokacij za celotno mestno središče. 

Dorico Gnjezda je zanimalo, če so za Društvo podeželskih žena mogoče na voljo kakšni večji prostori, 

kot jih imajo sedaj. 

 

 
Seja je bila zaključena ob 22:00 uri. 
 
Direktor občinske uprave      Župan 
Gregor Prezelj       Tomaž Vencelj  
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Številka: 900-0011/2023-30 
Datum: 23. 3. 2023 
 
 
 

PREGLED SKLEPOV 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE  23. 3. 2023 
 
 
 
Ad 1 – Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 4. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija. 
 
 
Ad 2 - Pregled zapisnika in sklepov 3. redne seje z dne 23. 2. 2023  
 
Potrdi se zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Idrija z dne 23. 2. 2023. 
 

 
Ad 3 - Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. Ugotovi se, da je Nataliji Kovač Jereb, Idrija, Ulica 1. maja 14, prenehalo članstvo v 
Odboru za finance in proračun ter v Odboru za gospodarske javne službe. 
 
2. V Odbor za gospodarske javne službe se imenuje Davorin Lampe, Idrija, Kobalova ulica 
2. 
 
3. V Odbor za finance in proračun se imenuje Lovrenc Habe, Zadlog 55. 
 

 

Ad 4 - Lokalni energetski koncept (LEK) Občine Idrija 
 
1. Sprejme se Lokalni energetski koncept Občine Idrija – končno poročilo, številka 
dokumenta 1/2022, Nova Gorica, leto 2022, ki ga je izdelal zavod GOLEA, Goriška lokalna 
energetska agencija, Nova Gorica, v predlaganem besedilu. 
 
2. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2022. 
 
 
Ad 5 - Akcijski načrt za trajnostno energijo in podnebne spremembe – SECAP 
 
Sprejme se Akcijski načrt za trajnostno rabo energije in podnebne spremembe Občine 
Idrija – končno poročilo, ki ga je izdelal zavod GOLEA, Goriška lokalna energetska agencija, 
Nova Gorica, januar 2022, v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 6 - Stališča do pripomb na OPPN SOČA 

 
Sprejme se stališča do predlogov in pripomb javnosti na dopolnjen osnutek sprememb in 
dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) Soča v Idriji, upoštevaje 
pripombe Odbora za urejanje prostora in varstvo okolja. 
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Ad 7 – Sklep o cenah programov vrtca v Občini Idrija – popravek 
 
Sprejme se Sklep o popravi Sklepa o cenah programov vrtca v Občini Idrija v predlaganem 
besedilu. 
 
 
Ad 8 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 – druga obravnava 
 
1. Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2023 v 
predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 9 - Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 – druga obravnava 

 
1. Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Idrija za leto 2024 v 

predlaganem besedilu. 
 
2. Sprejme se Odlok o proračunu Občine Idrija za leto 2024 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 10 - Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2023 
DD – Dorica OF – Franci 
 
Sprejme se Letni program za mlade v Občini Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 11 - Letni program športa v Občini Idrija za leto 2023 
 
Sprejme se Letni program športa v Občini Idrija za leto 2023 v predlaganem besedilu. 
 
 
Ad 12 - Predlog sklepov o pobudi za mestna središča  
 
1. Občinski svet Občine Idrija podpira Pobudo Združenja zgodovinskih mest Slovenije za 
zgodovinska mestna središča, katere namen je spodbuditi pristojne institucije, da v okviru 
medresorskega pristopa takoj pristopijo k sistemski ureditvi zgodovinskih mestnih središč 
oz. starih mestnih jeder, da bodo omogočala kakovostno okolje za bivanje in privlačno 
okolje za zasebne in javne investicije ter podjetniške dejavnosti.  
 
2. Občinski svet Občine Idrija podpira imenovanje medresorske delovne skupine v sestavi 
predstavnikov Ministrstva za kulturo, Ministrstva za infrastrukturo, Ministrstva za okolje, 
podnebje in energijo, Ministrstva za solidarno prihodnost, Ministrstva za gospodarstvo, 
turizem in šport, Ministrstva za javno upravo, Združenja zgodovinskih mest Slovenije ter 
Združenja občin Slovenije, Skupnosti občin Slovenije in Združenja mestnih občin Slovenije.  
 
3. Občinski svet Občine Idrija podpira ustanovitev Razvojnega nepremičninskega sklada za 
razvoj in kakovostno upravljanje zgodovinskih mestnih središč na nacionalni ravni, v 
katerega bi se povezovala sredstva Stanovanjskega sklada Republike Slovenije, Eko sklada, 
Slovenskega okoljskega javnega sklada (Podnebnega sklada) in Ministrstva za kulturo ter 
sredstva iz naslova upravljanja naložb državnih družb v turizmu (SDH, KAD, delno DUTB) in 
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razvojnih kreditnih virov (Evropska banka za obnovo in razvoj, Evropska investicijska banka, 
SID banka).  
 
4. Občinski svet Občine Idrija podpira vzpostavitev modela celostnega in kakovostnega 
upravljanja nepremičnin v zgodovinskih mestnih središčih na lokalni ravni s ciljem 
zagotavljanja optimalnih načinov razvoja mestnih središč, fizične ter vsebinske prenove s 
sistematičnim umeščanjem stanovanj in mestotvornih dejavnosti (javnih funkcij in 
poslovnih dejavnosti). 
 
 

Direktor Občinske uprave
   Gregor Prezelj  


